
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 16. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 55
Ministeren bedes oplyse, hvor mange meddelelser Styrelsen for Patientsikker-
hed har modtaget siden maj 2014 om, at den kritiske skadesfrekvens er over-
skredet inden for hhv. ”erstatningssager sket på offentlige sygehuse” og ”er-
statningssager sket på private sygehuse, klinikker eller speciallæge-praksis-
ser og hos en privatpraktiserende autoriseret sundhedsperson, jf. bekendtgø-
relse om oplysningspligt i erstatningssager?” Og hvilke skridt Styrelsen for Pa-
tientsikkerhed har taget på det grundlag, herunder om der er indhentet yderli-
gere oplysninger eller iværksat organisatoriske tilsyn?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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